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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 20. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 12. prosinca (utorak) 2023. godine, s početkom u 16:00 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić Tomić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Ante Milat, Marin Laus, Andrija Fabris, Kristo Cebalo, Marko Skokandić, 

Darko Tarle i Ivan Šale.  

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Ana Štimac, pročelnica UO za društvene djelatnosti, Željka 

Marunović, pročelnica UO za gradsku imovinu, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, 

pročelnica UO za proračun i financije, Vedran Božanić, pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu 

okoliša, gradnju, komunalno gospodarstvo i promet i Luca Tvrdeić Tomić, viša stručna suradnica za 

javnu nabavu, opće i administrativne poslove. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 13 vijećnika.  

 

Predsjednica Vijeća predložila je sukladno članku 135., stavku 2. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Korčule ( „Službeni glasnik Grada Korčule“, broj 8/18), da se održi samo prvi krug pitanja 

zbog opsežnog dnevnog reda.  

Prijedlog je jednoglasno usvojen (13 „za“). 

 

AKTUALNI SAT 

 

Ante Milat upućuje pitanje gradonačelnici te navodi da se vidjelo na javnim pločama, oglasnim 

pločama u Žrnovu, da se radi premjera cesta koje dosad nisu bile ucrtane za Rasohaticu i Orlandušu 

i htio bi znati u kojem je to stanju, koji su daljnji koraci Grada. 

 

Gradonačelnica navodi da je cilj završetak projekata na cestama kako bi se mogli prijaviti na 

adekvatne natječajima. Ima osta natječaja kroz turističku infrastrukturu i čak za protupožarne 

puteve. Dakle, upisana je cesta za Rasohaticu i treba sad vidjeti da se u ZK sve provede, tako da 

budu čista dokumentacija za sljedeće natječaje. Takva je namjera prvo sa bitnijim cestama koje su 

važnije po prijedlozima mjesnih odbora i građana, a u krajnjoj liniji najbolje bi bilo da bude upisano 

sve. To dosta košta, ali s vremenom će doći do toga. Sada je važno da se naprave cjelovite dionice 

koje bi imale nekog smisla u samoj uporabi ceste, odnosno njeno opremanje. 

 

Ante Milat napominje da do predjela Dračevica u Žrnovu je provučena voda. NPKLM vodovod 

ima do tamo mjerila i doveo je vodu. Od tamo pa do ceste za Rasohaticu zračnim putem, a i kroz 

sami dolac, ima možda 250m i ta čestica je u vlasništvu Republike Hrvatske. Da li je moguće da u 

budućnosti se razmišlja da se produži taj vodovodni smjer i da kanal ide u buduću cestu prije no što 

se to sve asfaltira prema Rasohatici, budući da je to jedina urbanizirana uvala u katastarskoj općini 

Žrnovo. 
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Gradonačelnica je primila na znanje.  

 

Marin Laus upućuje pitanje gradonačelnici vezano za vrtić i školu u Čari. Navodi da su svi 

upućeni da je bila raspisana javna nabava pa ga zanima da li su došle kakve ponude i kada bi mogli 

očekivati početak radova na školi i vrtiću. 

  

Gradonačelnica navodi da je provedena javna nabava i pristigle su 2 ponude i sada traje rok za 

žalbu pa neće dalje o tome dok taj rok ne završi. Također razgovaraju sa upravnim odjelom u 

županiji zbog toga što oni sudjeluju u troškovima vezanima uz školu. Kako će postupiti po 

dobivenim ponudama, mogu ih izvijestiti o tome kad prođe rok. 

 

Marin Laus zanima ako se prihvati neka ponuda kada bi mogli započeti radovi ako ne bude 

nikakvih žalbi i problema. 

 

Gradonačelnica navodi da ne bi htjela odgovarati na pamet koliki će trebati period za uvođenje u 

posao kad se odabere ponuditelj. Sami radovi, po procjeni odjela, ne bi trebali trajati duže od 3-4 

mjeseca. Moraju prvo odabrati ponuditelja da bi mogla odgovoriti na to u dogovoru s njim. 

Naravno, svima je u cilju da to što prije bude. 

 

Tonči Žuvela navodi da je ovog ljeta je započelo prikupljanje otpada po novom modelu sa 

odvojenim prikupljanjem otpada. Zapravo i tada je bilo i određenih problema, pa ga interesira je li 

se to u međuvremenu smirilo, je li to ide redovno kao što bi trebalo ići. Isto tako se ide sa 

proširenjem prikupljanja odvojeni modelom i u Žrnovu i u Korčuli i dalje. Prema tome, interesira ga 

kakvo je stanje s tim, je li tu ima kakvih problema. 

  

Gradonačelnica  ističe da je dobro to što su počeli, svaki početak je težak. Evo, počeli su ovo ljeto 

sa Zavalaticom i Čarom. Nije bilo lako, ali evo već sada je puno bolje. Mora reći da imaju i dosta 

novih korisnika, što znači da su nekako ljudima objasnili, uvjerili ih da se trebaju prijaviti i svoju 

zakonsku obvezu plaćanja odvoza otpada ispunjavati. Čara ima jedina sistem sa 3 kante i oni na 

vratima odvajaju u žutu i plavu kantu i može reći da odvajanje dosta dobro prolazi i da uspješno 

prikupljaju u Čari na kućnim pragovima. Što se tiče implementacije u ostalim mjestima, naravno da 

ima brdo problema, na nekim lokacijama više, nekima manje, a nekima je prošlo glatko i bez 

problema. Imali su doslovno alarmantnu situaciju za vikend kad su se skinuli kontejneri kod doma 

starih. Znali su da će to biti tako. Ovo je razdoblje koje je teško, ali moraju ga prebrodit, to im je 

obaveza, da svoje odluke izvršavaju i da po njima rade i da počnu prikupljati otpad sukladno 

stoljeću u kojemu živimo. Podijelili su Žrnovo, Kneže, luku, a na redu je Račišće ovaj vikend. Dio 

Korčule su odradili. Sam grad će biti zadnji, dakle ide se na 2 modela, ovisno o tome kakav je 

pristup prijavljenom objektu. Cilj je da što više kućanstava i objekata bude naravno na kante, ako ne 

bude moglo, ide se s otpadomjerima i karticama. Potrebno je puno komunikacije, potrebno je puno 

razgovora, ali jednostavno ne može biti lako. Nijednom gradu ovo nije prošlo bez problema. 

Odredili su već videonadzor onih lokacija gdje će biti kontejneri s otpadomjerima kako bi spriječili 

ovo što se i sada već događa. I prije samog uvođenja, dakle, imaju situaciju u kojoj imaju vrlo loše 

upravljanje, odnosno loš model. Svaka promjena mora donijeti nešto bolje, pa tako će i ova. Vjeruje 

da će se kroz nekoliko mjeseci i sami naviknuti. Ono što je važno je što više odvajati na kućnom 

pragu kako bi miješanog otpada bilo manje i da se sve službe stave u funkciju zajedno sa mjesnim 

odborima i kotarima da zajedno surađuju kako bi to uspješno implementirali. 
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Tonči Žuvela bi apelirao na svih da se pokušaju držati ovih pravila i uputstava koje će dobiti od 

komunalnog poduzeća, jer to je svima nama u korist. 

 

Stojan Marelić upućuje pitanje gradonačelnici i navodi da Čara ima atraktivne parcele i na 100 % 

tih parcela je uknjižena Republika Hrvatska i dugi niz godina se muči bitka s tim. Zanima ga da li se 

tu nešto napravili i kakva je situacija s tim parcelama. 

 

Gradonačelnica navodi da se nešto puno pomaknulo, nije, ali ono što ih može izvijestiti, što je 

dobro da ima sastanak u Ministarstvu državne imovine ovaj tjedan i ministar će ih primiti ovaj 

tjedan kako bi raspravili tu temu i još možda važniju temu, a to je zemljište u Kalcu i ovrhu koja im 

prijeti zbog zemljišta oduzetog u bivšoj državi i privatnim vlasnicima, dato na raspolaganju 

hotelskom poduzeću. Grad Korčula je pravni sljedbenik Općine Korčula u smislu jer se na njihovoj 

katastarskoj općini to dogodilo i da im prijeti i ovrha. To je sudski proces koji traje od 1984. godine 

i kojega neće i ne mogu riješiti bez pomoći države. Dakle jedna od točaka zbog koje se sastaje su 

parcele u Čari, ali i ova parcela u Kalcu. Nekoliko puta je o tome govorila na vijeću i na radiju i 

moraju to dići na jednu razinu rasprave, ali raspravljali koliko raspravljali, to se zemljište isplatiti 

mora i moraju naći neki model. Vjeruje da će im država izaći u susret i pomoći jer je ona ipak 

upisana kao vlasnik i na tom zemljištu nije izgrađeno ništa, nego se koristi kao kamp. Postoje neke 

opcije o kojima će raspravljati. Kad ju je vijećnik već pitao vezano za tu imovinu, da ih izvijesti i 

koristi tu priliku i za zemljište u Kalcu. Radi se, dakle, o velikoj svoti koja im prijeti kao ovrha. Svi 

to znaju i svi gradonačelnici prije nje. Rokovi za žalbe su prošli i treba riješiti kako se može riješiti. 

 

Ivana Pačić Unković navodi da je s dnevnog reda prošle sjednice povučen novi prijedlog Statuta za 

Gradski muzej Korčula zbog mnogobrojnih manjkavosti koje su utvrđene prije početka same 

sjednice pa je interesira do kada će zatvarati oči pred nezakonitim radom te krovne kulturne gradske 

ustanove. Budući da zbog broja zaposlenika bi ista trebala imati i upravno vijeće i stručno vijeće 

koje nema. A evo na ovom dnevnom redu koji je prenatrpan svim i svačim, nema ponovno tog 

Statuta kojim se regulira zapravo cijela ova problematika, dok istovremeno boj biju sa nedostatnom 

kvalitetom digitalnog postava za Interpretacijski centar Marko polo, koji isto tako spada pod 

Gradski muzej Korčula. S obzirom da nema stručnog vijeća uopće u toj ustanovi, a još bih 

napomenula kako nije dobila odgovor na njeno vijećničko pitanje o konkretnim rokovima i kvaliteti 

izvođača radova digitalnog postava.  

 

Gradonačelnica ističe da ona sigurno ne zatvara oči ni pred čime. Razlog iz kojeg se veseli 

upravnom vijeću nije samo taj jer ga moraju imati obzirom na broj zaposlenika, nego misli da će 

pomoći u boljem vođenju ustanove. Zadatak ravnateljice je bio da korigira Statut. Posao nije bio 

napravljen kako treba. Povukli su s ga dnevnog reda. Evo ni za ovu sjednicu nije bio spreman, što 

joj je žao, ali na prvoj sljedećoj sigurno će biti, jer ako ga ne napiše netko iz muzeja, napisat će ga 

pročelnica bez muzeja. Slaže se da je potrebno bolje vođenje, ozbiljnije upravljanje, stručno vijeće 

baš zbog specifičnosti ustanove kakva je i ne može bilo tko iz grada uletati u te zadatke, jer je sama 

djelatnost specifična i poprilično daleka mnogima. Tako da je u pravu oko svoje tvrdnje da je to 

potrebno i nužno i da je bilo bolje da je na ovoj sjednici, unatoč obilnom dnevnom redu, ne bi ih 

koštalo ništa da imaju još tu točku, ali eto, možda je i bolje da to bude na sljedećoj, koja će možda 

biti manje obilna i naporna da mogu i raspraviti o nekim stvarima. U svakom slučaju, ona je za 

otvoren dijalog i oko te teme. 
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Ivana Pačić Unković bi htjela napomenuti da je sljedeća turistička sezona pred vratima. Neizvjesno 

je hoće li imati ili neće imati digitalnim postav, tako da misli da svakako treba požuriti po tom 

pitanju. Ukoliko se bude trebalo raditi nekakve veće izmjene, vremena neće biti. Za 4 mjeseca 

počinje turistička sezona, praktički moraju biti svjesni toga. 

 

Ivan Šale upućuje pitanje gradonačelnici ili pročelniku. Na 14. sjednici Gradskog vijeća koja je bila 

20. ožujka ove godine, postavio je pitanje u vezi trećih izmjena i dopuna Prostornog plana grada 

Korčule. Tom prilikom pročelnik je odgovorio da bi trebalo biti kroz par mjeseci , prošlo je 6 

mjeseci. Zna se da nove izmjene donosu, u biti koče neke projekte i Grada i privatne i privatnih 

investitora. Misli da je vrlo bitno da se donese što prije. Zanima ga u kojoj su fazi s tim, dokle su 

stigli i kad bi ga mogli očekivati na Gradskom vijeću i da li će uopće biti opet ponovljena javna 

rasprava. 

 

Gradonačelnica navodi da nemaju namjeru ponavljati javnu raspravu. Što se tiče izmjena, oni su sa 

svime završili, poslali izrađivaču i on kreće prema županiji, onda prema ministarstvu. Dakle, oni su 

svoje odradili. Glupo joj je uopće govoriti: „narednih par mjeseci“, ali bit će kroz narednih par 

mjeseci. Voljela bi da bude do svibnja donesen prostorni plan, odnosno da bude predložen na 

sjednici. 

 

Darko Tarle postavlja pitanje gradonačelnici zašto se postavlja 20 borova na Puntinu. Je li to 

najbolji izbor i koliko je to koštalo? 

 

Gradonačelnica  navodi da je Projekt uređenja Putina više puta objavljivan, o njemu se više puta 

raspravljalo. Sve je transparentno objavljeno i trošak i način pristupa projektu. Dakle, namjera je 

bila jednu asfaltnu površinu koja nije stara površina koja nije antikna površina koja nije nikakvo 

naslijeđe, nego je poprilično loše uređena obala uz same zidine starog grada, otvoriti za građane kao 

novu zelenu površinu koja u principu postaje sklop pripadajuće plaže koju su kroz zadnjih nekoliko 

godina uređivali. Kad se pristupilo uređenju Putina, napravili su se značajni pomaci u uređenju ove 

plaže. Dakle, projekta projekt je prijavljen na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja i dobili su 

sredstva. Sve je rađeno pod nadzorom konzervatora i struke. Dakle, asfaltna površina se skinula i 

predviđena je sadnja 22 stabla. Odabran je alepski bor kao kultura koja je najotpornija na uvjete koji 

su tamo, znate i sami kakvi, dakle, vjetar, posolica itd. Sade se posebnom tehnikom sidrenja kako 

ne bi bilo nikakvih opasnosti od izvrtanja, krivljenja, kao što su primjeri nekih sadnje u davna 

vremena. Npr., borovi na Zakrjanu. Dakle, nema nikakvog rizika da će na ikakav negativan način 

utjecati na zidine. Zašto je odabrano toliko stabala i takva stabla. Oni su odabrani da bi zatvorila 

sklop što ranije, da se zatvori tlo, tako da svoju funkciju hladovine ispune što prije, ali da stabla 

sama budu u zoni zdravog rasta i zaštite od insolacije kako bi sve skupa primilo i raslo. Dakle, ovim 

projektom su napravili novu zelenu zonu u kojoj će ljudi koji se kupaju, moći sjesti u hlad. Uopće 

nemaju u gradu plaža gdje imaju hladovinu. Ne zna što je loše u hladovini ispod borova. Naravno, 

da će biti donesen Plan održavanja njege ovih stabala. Nitko ne planira da oni budu pušteni 50m u 

zrak ili da bi zaklonila grad ili nešto slično, a gledajući grad s te strane, vidite da je čitav taj pojas u 

zelenoj zoni. Mogu se primijetiti oleandre koji su izrazito otporni i drže se, mogu primijetiti 

česmine koji su jako blizu moru i jako loše napreduju jer i one su osjetljive na posolicu. Dakle, 

dugo se razmatralo, struka je razmišljala i raspravljala koja stabla su tamo prihvatljiva. Tamo su 

prihvatljivi borovi i tamarisi kao nešto što je prirodno. Bor je već apsolutno u kontroliranim 
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uvjetima, dakle, nitko neće pošumljavati šumu borom, ali u kontroliranim uvjetima, a to su te mini 

šume u urbanim zonama, vrlo dobro prihvaćeni. Znate, on je proglašen najvažnijom vrstom na 

sjevernoj hemisferi u svojoj ekološkoj ulozi. Dakle, ne mogu se boriti protiv klimatskih promjena, 

mogu se samo prilagođavati. Ovo je projekt koji je savršeno moderan, i u današnje vrijeme 

prirodan. Stvaraju te zelene zone u gradovima i ničim neće ugroziti ljepotu grada ni način 

funkcioniranja. Može samo donijeti dobro, kako estetski, tako i  sugrađanima za koje je ovo 

prvenstveno namijenjeno jer svi znaju kakva su ljeta i temperature svake godine sve više i više. 

Ponosi se ovim projektom i raduje se njegovom završetku. 

 

Kristo Cebalo postavlja pitanje vezano za promet i rješenje prometa u mirovanju, odnosno kontrole 

prometa u mirovanju na autobusnom kolodvoru. Prije 6 mjeseci je rečeno da je projekt prihvaćen, 

da je javna nabava gotova. Evo ga danas, 12. mjesec, gotovo završena godina, a tamo još nema 

ništa. Pa evo, zanima ga što je s tim projektom i kad će to biti. I jedna sugestija, ne bi bilo loše 

postaviti znak smjera kretanja. Opet se vozi iz jednog smjera iz drugog smjera, totalni nered.  

 

Gradonačelnica navodi da kada su mijenjali smjer kretanja, postavili su znakove. Ne zna je li neki 

otuđen ili nešto. Provjerit će. Što se tiče kolodvora i kamera, ona će biti postavljena, ali ona nije 

dovoljna. Imali su nedavno sastanak. s direktorom ACI-a i sa direktorom Arrive i zaključili su da je 

nužno da postave i sustav rampi i da će Grad zatražiti ono što je što je nužno da se postave, obzirom 

da stare ne mogu postaviti jer su skraćivali otoke, tako da rade na tome, da do sezone kolodvor vrate 

u normalu, jer svjesni su što se događa i da nemaju dovoljno ljudi da kontroliraju po cijele dane taj 

kolodvor i da je najbolje staviti prepreku jer je to funkcioniralo dobro. Svojom odlukom da 

promijene smjer, koja je opravdana iz sigurnosnih i mnogih razloga, u principu su poremetili tu 

ravnotežu i to će vratiti čim prije moguće. Danas je djelatnica poslala ponudu koju su dobili za 

rampe i nisu se ni stigli vidjeti oko toga, pa rade na tome. Vijećnik je govorio o kameri koja po 

logaritmu kažnjava. Smatra da je dobro imati jedno i drugo, da u principu kolodvor  funkcionira. 

 

Kristo Cebalo pita gradonačelnicu je li se odustalo od ovog pametnog rješenja s kamerama i vraća 

se na stari sistem s rampom. 

 

Gradonačelnica navodi da na području kolodvora i kad se postave rampe također ima dosta kršenja 

prometnih propisa: penjanje dostava na trotoar. Tako da kamera koja će kontrolirati to  će svakako 

bit u funkciji, ali smatraju da je bilo bolje da kolodvor funkcionira neometano, radi i pogotovo 

noćne vožnje za Zagreb. Tamo nema ljudi, onda se autobus ne može okrenut i onda autobus zakasni 

na trajekt. Stoga su zaključili da bi bilo bolje da vrate određeni sistem rampa uz kontrolu. 

 

Silvano Kapor koristi ovu prigodu da posebnu pozdravi svog najvećeg pratitelja na društvenim 

mrežama, takozvanog Petra Franića. Naime, to je lik koji ga uveliko uveseljava svojim Facebook 

objavama. Budući da se ušlo u blagdansko ozračje, danas će biti malo blaži nego inače. Pa će 

krenuti sa svojim pitanjem. Unazad dvadesetak dana proslavili su obljetnicu pomorske bitke u 

Korčulanskom pelješkom kanalu 16.11.1991. Naime, ta pomorska pobjeda u Korčulanskom kanalu 

je izuzetno značajna za noviju hrvatsku povijest. To je prva, inače velika i konačna pobjeda 

hrvatske vojske, to jest bojovnika Korčule i Pelješca a znatno nadmoćnijim pomorskim snagama 

jugoslavenske ratne mornarice. Tog 16.11. topnici i drugi pripadnici mješovitog odreda 

mornaričkog pješaštva Korčule i Pelješca, u pomorskoj bitki dobili su jednu od presudnih pobjeda 

na moru u Domovinskom ratu. Zajedničkim združenim djelovanjem sabirnica Lovišta, Blaca, 
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Privala, neprijatelj je bio potpuno zbunjen, slomljen. I bio je to itekako snažan udarac za 

neprijateljsku mornaricu. Taj uspjeh korčulanskih i peljeških topnika ušao je u anale ratovanja na 

moru i stvaranja Hrvatske ratne mornarice. Mišljenja je da ovaj događaj treba ući i u Grad Korčulu 

kao dan korčulanskih branitelja i dan pomorskog boja 16.11.1991. i da se kao takav obilježava 

svake godine, kao što se obilježava i dan Grada Korčule. I naravno da se kao takav ugradi i u 

Proračun Grada Korčule za 2024. godinu, za što je i dostavio amandman. Njegovo pitanje za 

gradonačelnicu, jeste li za to da se 16.11. proglasi danom korčulanskih branitelja i danom 

pomorskog boja. 

 

Gradonačelnica navodi je to zaista veliki datum i stvarno su ga lijepo obilježili. Žao joj je što je 

izostala zadnjih nekoliko godina ta otočna proslava koja je bila uobičajena. Koliko se sjeća svakih 

se nekoliko godina u drugom mjestu na otoku obilježavao taj dan. Njoj se kao ideja čini dobra, 

mogu svjesno raspraviti, vidjeti što to znači, što to znači dan, gdje se to proglašava, kako to ide, 

ovaj čas nema taj odgovor, ali ideja joj se sviđa i nema ništa protiv.  

 

Silvano Kapor nada se da će ući u Proračun Grada Korčule i da će se obilježavati svake godine. 

Ako je to tako, njihova inicijativa je bila upravo u tom smjeru, budući da od politike i od političara, 

kako se vidi zadnjih godina, nema ništa. Znači, to je bila prvotna ideja da se svakih 5 godina svoja 

općina organizira. To je stalo, očigledno nikome do toga nije toliko ni stalo. Budući da na našim 

prostorima postoje dvije udruge: Udruga hrvatskih ratnih veterana Korčula i Udruga veterana iz 

Čare, mišljenja su da se neće prepustiti politici i političarima, nego da jednostavno to ne uđe 

zaboravi i da jednostavno da se uz pomoć Grada svake godine to obilježi. Stoga, zahvaljuje na tome 

i ujedno pozdravlja sve članove ove dvije udruge, a također pozdravlja i članove treće udruge koja 

se osniva i to bi trebalo biti još jedno priznanje gradskoj vlasti, da su se u međuvremenu osnovale 

tri udruge branitelja. Znači da su prepoznali i rad i djelovanje i Grada i gradske vlasti i njih kao 

začetnika ovih udruga, tako da sve u svemu jedno veliko hvala. 

 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim 

točkama dnevnog reda, kao i o prijedlogu za dopunu dnevnog reda, može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednica Vijeća pozvala je gradonačelnicu da se obrati vijećnicima. Gradonačelnica je kao 

predlagač podnijela prijedlog za dopunu dnevnog reda 

 

26. Konačni prijedlog Odluke o lokalnim porezima. 

 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog gradonačelnice za dopunu dnevnog reda kako 

je predloženo. 

Prijedlog za dopunu dnevnog reda kao točka 26. Konačni prijedlog Odluke o lokalnim porezima, 

usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

Nakon glasovanja o dopuni dnevnog reda, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi 

dnevni red s navedenim izmjenama, na glasovanje, koji je glasio:  
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1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Korčule  

2. Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2023. 

godinu 

3. Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini 

4. Konačni prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini 

5. Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2023. godinu 

6. Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  sportu Grada Korčule 

za 2023. godinu 

7. Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  tehničkoj kulturi 

Grada Korčule za 2023. godinu 

8. Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2024. i projekcije Proračuna za 2025. i 2026. 

godinu 

9. Konačni prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu 

10. Konačni prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. 

godini 

11. Konačni prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. 

godini 

12. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu 

13. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2024. 

godinu 

14. Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule u 2024. godini 

15. Konačni prijedlog Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane opreme za kontaktnu     

      zonu stare gradske jezgre Grada Korčule 

16. Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2024. godini 

17. Konačni prijedlog Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko Polo na upravljanje 

Gradskom muzeju Korčula 

18. Konačni prijedlog Odluke za davanje suglasnosti za sklapanje ugovora o uređenju 

međusobnih odnosa- novi autobusni kolodvor 

19. Konačni prijedlog Godišnjeg plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada 

Korčule od 2024 do 2028. 

20. Konačni prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava služnosti 

21. Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju u 

međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu luke na 

području Grada Korčule za 2025. godinu 

22. Konačni prijedlog Rješenja o razrješenju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

23. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2023. godinu 

24. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2024. godini. 

      25. Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

            spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu 

      26. Konačni prijedlog Odluke o lokalnim porezima Grada Korčule. 
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Dnevni red usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća, u tekstu kako je predloženo 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno. (13 „za“ ). 

 

2. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada    

                Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna 

Grada Korčule za 2023. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada 

Korčule za 2023. godinu podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Skokandić u ime kluba HDZ-HSS, Ivan Šale, Tonči 

Žuvela u ime kluba SDP-HSU i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2023. godinu, 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7„za“, 6 suzdržanih). 

 

3. TOČKA – Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne  

                       infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Gradonačelnica je priložila amandman kojeg je pročitao pročelnik Vedran Božanić, te je isti postao 

sastavnim dijelom Konačnog prijedloga Odluke o izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, a koji je glasio: 

 

Amandman na Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini 

 

Prilikom slanja materijala Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini na objavu, došlo je do grube pogreške, odnosno umjesto konačne, 

objavljena je radna verzija predmetne odluke. 

 

Stoga u objavljenom prijedlogu Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2023. godini treba promijeniti: 
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1. U članku 2. u točci 26 stoji: 

26. Gradski kotar Sveti Antun (A212202) 13.661,00 13.661,00 18,700,00 

 

A treba stajati 

26. Gradski kotar Sveti Antun (A212202) 13.661,00 13.661,00 0,00 

 

2. U članku 2. u točci 31 stoji: 

31. Mjesni odbor Račišće (A212208) 9.847,00 9.847,00 13.500,00 

 

A treba stajati 

31. Mjesni odbor Račišće (A212208) 9.847,00 9.847,00 0,00 

3. U članku 2. u točci 33 stoji: 

33. Mjesni odbor Kneže (A212207) 4.537,00 4.537,00 5.000,00 

 

A treba stajati 

33. Mjesni odbor Kneže (A212207) 4.537,00 4.537,00 0,00 

4. U članku 2. u točci 34 stoji: 

34. Mjesni odbor Čara (A212209) 16.593,00 19.022,00 22.700,00 

 

A treba stajati 

34. Mjesni odbor Čara (A212209) 16.593,00 19.022,00 2.429,00 

 

5. U članku 3. dana je tablica: 

 Program 

(€) 

Izmj. i dop. 

Programa 

(kn) 

Razlika  

(kn) 

- komunalna naknada: 599.980,00  563.498,00 411.849,00 

- komunalni doprinos: 10.000,00 20.000,00 -25.000,00 
- opći izvori: 212.380,00 204.881,00 392.239,00 
- sufinanciranje građana: 4.924,00 9.155,00 0,00 
- ostale tekuće potpore: 8.600,00 0,00 -280.000,00 

- EU - nacionalni fondovi: 66.636,00 0,00 -850.000,00 

- DNŽ tekuće potpore: 13.272,00 5.000,00 41.050,00 

- ŽUC kapit. 100.000,00 0,00 132.002,00 

-MRRFEU 0,00 600,00 248.950,00 

Ukupno: 1.015.792,00 803.134,00 -212.658,00 
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Koja se treba promijeniti i treba stajati tablica: 

 Program 

(€) 

Izmj. i dop. 

Programa (€) 

Razlika  

(€)) 

- komunalna naknada: 599.980,00  563.498,00 -36.482,00 

- komunalni doprinos: 10.000,00 20.000,00 10.000,00 
- opći izvori: 212.380,00 204.881,00 -7.499,00 
- sufinanciranje građana: 4.924,00 9.155,00 4.231,00 
- ostale tekuće potpore: 8.600,00 0,00 -8.600,00 

- EU - nacionalni fondovi: 66.636,00 0,00 -66.636,00 

- DNŽ tekuće potpore: 13.272,00 5.000,00 -8.272,00 

- ŽUC kapit. 100.000,00 0,00 -100.000,00 

-MRRFEU 0,00 600,00 600,00 

Ukupno: 1.015.792,00 803.134,00 -212.658,00 

 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo.  

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen većinom glasova (7„za“, 

6 suzdržanih).  

 

            4. TOČKA – Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne  

                       infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja 

komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Korčule u 2023. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2023. godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7„za“, 6 suzdržanih).  
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5. TOČKA –  Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

                 kulturi Grada Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi 

Grada Korčule za 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

kulturi Grada Korčule za 2023. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

kulturi Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  kulturi Grada Korčule za 

2023. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7„za“, 6 

suzdržanih). 

 

6. TOČKA – Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

                sportu Grada Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u sportu Grada Korčule za 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa o izmjenama Programa javnih potreba u 

sportu Grada Korčule za 2023. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u 

sportu Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2023. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen većinom glasova (7„za“, 6 

suzdržanih).  

 

7. TOČKA –  Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

                 tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2023. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2023. godini, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2023. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u  

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2023. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova 

(7„za“, 6 suzdržanih). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog proračuna Grada Korčula za 2024. godinu i   

                       projekcija Proračuna za 2025. i 2026. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu i 

projekcija Proračuna za 2025. i 2026. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Predsjednica Vijeća pročitala je amandman kluba vijećnika HDZ-HSS koji je glasio: 

 

Temeljem članka 84. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule podnosi se: 

 

AMANDMAN 

 

Na Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu i projekcije Proračuna za 2025. i 

2026. godinu, unutar pozicije Kapitalni projekti, uvodi se nova aktivnost: 

Uređenje šetnice „Novi puti“, ulica 45, na k.č.z. 1006, k.o. Korčula – izrada Idejnog i Glavnog 

projekta „Nogostup i biciklistička staza Novi puta“ u iznosu od 30.000,00 eura. 

 

Navedena sredstava u iznosu od 30.000,00 eura će se osigurati smanjenjem iznosa sredstava na 

stavci Proračuna: 

 

Glava 4 

Upravni odjel za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalno gospodarstvo i 

promet. 

 

Program 2120 

Aktivnost T212004 Izrada projektne dokumentacije i troškovi nadzora za projekte Grada 

 

Sa 195.000,00 eura na iznos od 165.000,00 eura. 

 

Gradonačelnica nije prihvatila predloženi amandman. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Silvano Kapor, Tonči Žuvela u ime kluba SDP-HSU, Kristo 

Cebalo, Ivana Pačić Unković, Marko Skokandić, Ivana Filippi i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave o predloženom amandmanu, Predsjednica Vijeća stavila je predloženi 

amandman na glasovanje.  

Amandman nije usvojen. (6 „za“ i 7 „protiv“). 

 

Predsjednica vijeća pročitala je amandman vijećnika Silvana Kapora koji je glasio: 
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AMANDMAN NA PRIJEDLOG PRORAČUNA GRADA KORČULE ZA 2024 GODINU 

 

Temeljem članka 84. i 85. poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule,  kao gradski vijećnik 

MOST-a u Gradskom vijeću Grada Korčule predlažem sljedeću promjenu u Proračunu Grada 

Korčule za 2024. godinu 

 

                                                               AMANDMAN 

                         na Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu 

 

 

koji glasi: 

 

Na poziciji 2106 PROGRAM: Javne potrebe u kulturi i tehničkoj kulturi 

 otvaramo novu stavku , 

 

Aktivnost A 210606 koja glasi: „Dan korčulanskih branitelja i Dan pomorskog boja 16.11.1991“ za 

koju predlažem iznos od 8.000 (osam tisuća) eura. 

Sa pozicije  PROGRAM 2106 Javne potrebe u kulturi i tehničkoj kulturi, sa Aktivnosti A210608 

Koncerti smanjiti iznos  sa 85.000 eura  na 80.000 eura. 

Sa pozicije PROGRAM 2106 Javne potrebe u kulturi i tehničkoj kulturi , sa Aktivnosti  A 210604 

Obljetnice , manifestacije i izdavaštvo smanjiti iznos sa 40.000 eura na 37.000 eura. 

 

Gradonačelnica je prihvatila navedeni amandman, te je isti postao sastavnim dijelom Konačnog 

prijedloga Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. 

godinu. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu i projekcija 

Proračuna za 2025. i 2026. godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU, Silvano Kapor, Marko 

Skokandić, Kristo Cebalo, Marin Laus i gradonačelnica.  

Repliku je imao vijećnik Marko Skokandić na izlaganje gradonačelnice.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. godinu, u tekstu kako je predložen 

u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 

2026. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 6 

„protiv“). 

 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 18:00 do 18:08. 

 

9. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za  

                       2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2024. 

godinu, podnijela je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 
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Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 

2024. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2024. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 6 „protiv“). 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture  

                         Grada Korčule u 2024. godini 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2024. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. 

godini kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“,  6 „protiv“). 

 

11. TOČKA – Konačni prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada  

                  Korčule u 2024. godini 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Korčule u 2024. godini, podnio je pročelnik Vedran Božanić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture 

Grada Korčule u 2024. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Korčule u 2024. godini 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“,  6 „protiv“). 

 

12. TOČKA – Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule  

                   za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 

2024. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule 

za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 6 „protiv“). 
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13. TOČKA – Konačni prijedlog javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za  

                         2024. godinu 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 

Grada Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Korčule za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj  kulturi Grada 

Korčule za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj  kulturi Grada Korčule za 2024. godinu, 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 6 „protiv“). 

 

14. TOČKA – Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za   

                         2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada 

Korčule za 2024. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 

2024. godinu, podnijela je pročelnica Ana Štimac, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule 

za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Korčule za 2024. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (7 „za“, 6 „protiv“). 

 

           15. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane  

                                    opreme za kontaktnu zonu stare gradske jezgre Grada Korčule 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i 

urbane opreme za kontaktnu zonu stare gradske jezgre Grada Korčule, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Gradonačelnica je priložila amandman, te je isti postao sastavnim dijelom Konačnog prijedloga 

Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane opreme za kontaktnu zonu stare gradske jezgre 

Grada Korčule, a koji je glasio: 

 

Na temelju članka 85. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule („Službeni glasnik Grada 

Korčule“, broj 8/18), gradonačelnica Grada Korčule podnosi  

 

A M A N D M A N 

 

na članak 7. Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane opreme za kontaktnu zonu stare 

gradske jezgre Grada Korčule  
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Predlaže se u Odluku dodati novi stavak 2. članka 7. koji glasi: 

 

„ Iznimno, zbog specifičnosti položaja i udara vjetra na lokaciji kako ne bi postavljanjem 

suncobrana bila ugrožena imovina i ljudi, gradonačelnica će posebnom odlukom odrediti 

lokacije na kojima će biti moguće drukčije rješenje, alternativno, postavljanje tendi koje će 

korisnik nakon završetka sezone ukloniti.“ 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane opreme 

za kontaktnu zonu stare gradske jezgre Grada Korčule, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u 

ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Andrija Fabris, Marija Šegedin, Marko Skokandić, Andrija 

Fabris, Ivana Filippi, Ivana Pačić Unković, pročelnica Željka Marunović i gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje vijećnika Andrije Fabrisas.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o postavljanju 

oznaka, uređaja i urbane opreme za kontaktnu zonu stare gradske jezgre Grada Korčule, u tekstu 

kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o postavljanju oznaka, uređaja i urbane opreme za kontaktnu zonu 

stare gradske jezgre Grada Korčule, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je 

jednoglasno (13 „za“). 

 

          16. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za  

                                    redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u   

                 Gradskom vijeću Grada Korčule u 2024. godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za  

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 

2024. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za  redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2024. 

godini, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

 

U 18:41  sjednicu je napustio vijećnik Darko Tarle, čime je kvorum činilo 12 vijećnika. 

 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Silvano Kapor. 

Repliku je imao vijećnik Silvano Kapor na izlaganje pročelnice Petre Fabijanović. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o rasporedu 

proračunskih sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 

Gradskom vijeću Grada Korčule u 2024. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o rasporedu proračunskih sredstava za  redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Korčule u 2024. godini, kako 

je predložen u radnom materijalu usvojen je jednoglasno (13 „za“). 
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           17. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko  

                                   Polo na upravljanje Gradskom muzeju Korčula  

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko Polo 

na upravljanje Gradskom muzeju Korčula , podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Andrija Fabris, Ivana Pačić Unković, pročelnica Željka 

Marunović i gradonačelnica. 

Gradonačelnica je tijekom rasprave podnijela amandman koji je postao sastavnim dijelom 

Konačnog prijedloga Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko Polo na upravljanje 

Gradskom muzeju Korčula, a koji je glasio: 

Na temelju članka 85. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule („Službeni glasnik Grada 

Korčule“, broj 8/18), gradonačelnica Grada Korčule podnosi  

 

A M A N D M A N 

 

na naziv Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko Polo na upravljanje Gradskom 

muzeju Korčula  

 

Predlaže se da Odluka  glasi: 

„Odluka o ustupanju zgrade u kojoj je smješten Gradski muzej u Korčuli i zgrade u kojoj se nalazi 

Intepretacijski centar Marko Polo, na upravljanje Gradskom muzeju Korčula“ 

Jednako tako u članku 1. će se iza riječi „Ovom Odlukom Grad Korčula prenosi pravo upravljanja 

na, dodati riječ Gradskom muzeju Korčula“. 

 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o ustupanju 

Interpretacijskog centra Marko Polo na upravljanje Gradskom muzeju Korčula, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o ustupanju Interpretacijskog centra Marko Polo na upravljanje 

Gradskom muzeju Korčula, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12 

„za“). 

 

           18. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke za davanje suglasnosti za sklapanje ugovora o  

                                    uređenju međusobnih odnosa – novi autobusni kolodvor 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke za davanje suglasnosti za sklapanje 

ugovora o uređenju međusobnih odnosa – novi autobusni kolodvor, te da se Gradskom vijeću 

predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke za davanje suglasnosti za sklapanje ugovora o 

uređenju međusobnih odnosa – novi autobusni kolodvor, podnijela je pročelnica Željka Marunović, 

u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Skokandić u ime Kluba HDZ-HSS, Ivana Pačić Unković, 

Krsito Cebalo, Tonči Žuvela, Ante Milat, Andrija Fabris, predsjednica Vijeća, Pročelnica Željka 

Marunović i gradonačelnica.  

Repliku su imali vijećnici Kristo Cebalo i Andrija Fabris na izlaganje gradonačelnice. 
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Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 19:26 do 19:35. 

Sukladno članku 143. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Korčule („Službeni glasnik Grada Korčule 

broj“, broj 8/18), gradonačelnica kao predlagač je povukla svoj prijedlog s dnevnog reda, čime je 

rasprava prestala, te je predsjednica Vijeća utvrdila da je predlagatelj povukao prijedlog.  

 

           19. TOČKA – Konačni prijedlog Godišnjeg plana upravljanja pomorskim dobrom na  

                                    području Grada Korčule od 2024. do 2028. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Godišnjeg plana upravljanja pomorskim 

dobrom na području Grada Korčule od 2024. do 2028., te da se Gradskom vijeću predloži njegovo 

usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Godišnjeg plana upravljanja pomorskim dobrom na 

području Grada Korčule od 2024. do 2028., podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Tonči Žuvela. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Godišnjeg plana 

upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Korčule od 2024. do 2028., u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Godišnjeg plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Korčule 

od 2024. do 2028., kako je predložen u radnom materijalu usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

      20. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava  

                  služnosti 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju 

prava služnosti, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava 

služnosti, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava 

služnosti, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava služnosti, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen jednoglasno (12 „za“). 

 

            21. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na  

                                     kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se  

                                     brod nalazi na vezu ili sidrištu luke na području Grada Korčule za  

                                     2025. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove 

na kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili 
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sidrištu luke na području Grada Korčule za 2025. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu 

luke na području Grada Korčule za 2025. godinu, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu 

luke na području Grada Korčule za 2025. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog Odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju u 

međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu luke na području 

Grada Korčule za 2025. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen jednoglasno (12 

„za“). 

 

      22. TOČKA – Konačni prijedlog Rješenja o razrješenju članova Vijeća za davanje  

                               koncesijskog odobrenja  

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Rješenja o razrješenju članova Vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja, podnijela je pročelnica Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao 

predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Rješenja o razrješenju članova Vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Rješenja o razrješenju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja, 

kako je predložen u radnom materijalu, usvojen jednoglasno (12 „za“). 

 

        23. TOČKA – Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2023.   

                                 godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule 

za 2023. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži njeno usvajanje. 

Uvodno obrazloženje prijedloga Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 

2023. godinu, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 

2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2023. godinu, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojena je jednoglasno (12 „za“ ). 
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           24. TOČKA – Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2024.   

                                    godini 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 

2024. godini, te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2024. 

godini, podnijela je pročelnica Petra Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 

2024. godini, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2024. godini, kako je 

predloženo u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12„za“ ). 

 

            25. TOČKA – Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti   

                                     Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje 

djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu, te da se Gradskom 

vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu, podnijela je pročelnica Petra 

Fabijanović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu, u tekstu kako je predloženo u 

radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja - Stanice Orebić za 2024. godinu, kako je predloženo u radnom materijalu, usvojen je 

jednoglasno (12„za“ ). 

 

26. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o lokalnim porezima Grada Korčule 

 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka od 20:00 do 20:09. 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o lokalnim porezima Grada Korčule, 

te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o lokalnim porezima Grada Korčule, podnijela 

je pročelnica Bernarda Tomić, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Andrija Fabris, Tonči Žuvela, pročelnica Bernarda Tomić i 

gradonačelnica. 

Repliku je imao vijećnik Andrija Fabris na izlaganje pročelnice Bernarde Tomić. 

Ispravak netočnog navoda je imao vijećnik Andrija Fabris na izlaganje pročelnice Bernarde Tomić. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o lokalnim 

porezima Grada Korčule, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni Odluke o lokalnim porezima Grada Korčule, kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (12„za“ ). 

 

Završeno u 20:23 sati. 

 

KLASA: 024-02/23-01/00007 

URBROJ: 2117-9-01/01-23-00002 

                                                                                                                                                             

                                                                                                              

                                                                                                                               PREDSJEDNICA 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Marija Šegedin                     

 

 


